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KORKÉP 

ÁSOTT HALOM. A GYISM 
támogatásának köszönhetően 
ma Hétpróbára várják az alsó 
tagozatos gyerekeket az 
ásotthalmi könyvtárba. A 
feladatokat Illyés Gyula: 
Hetvenhét magyar népmese 
című kötetének meséi alapján 
állították össze a 
könyvtárosok. Ma az 
Ásotthalmi Ifjúsági 
Önkormányzat és Ifjúsági 
Egyesület tagjai sulibörzét 
tartanak a helyi általános 
iskola 8. osztályos tanulóinak. 
A programszervező fiatalok 
diákszcmmel és játékosan 
igyekeznek bemutatni azt az 
iskolát, amelybe járnak és a 
középiskolás élet velejáróit. A 
téma iránt érdeklődőken nagy 
szeretettel várják az 
Ásotthalmi Ifjúsági Házba 
(Jókai u. 4,|. A Petőfi Sándor 
Művelődési Ház és Könyvtár 
400 ezer forint támogatásban 
részesült a Fogyatékos 
Gyermekek, Tanulók 
Felzárkóztatásáért Országos 
Közalapítványtól. Ennek 
keretében tíz alkalommal 
különböző, érdekes 
programokkal várják az 
intézménybe a sajátos nevelési 
igényű gyermekeket és ép 
társaikat. A foglalkozások a 
sérült gyerekek integrációját és 
művészeti nevelését szolgálják. 

DESZK. 1 lolnap ünnepli 
fennállásának 30. évfordulóját a 
Deszki Népdalkör, a jubileum 
alkalmából hagyományos 
népdalköri bált rendeznek 
szombaton este 7 órától a 
sportcsarnokban. A báli 
belépőjegy ára: személyenként 
2000 forint, a jegyek 
megvásárolhatók a Faluházban 
és a kórustagtiknál. A bálon az 
oroszhegyi zenészek húzzák a 
talpalávalót. 

MÓRAHALOM. Az elmúlt héten 
az önkormányzat egyeztetett 
azokkal a Honvéd utcai 
telektulajdonosokkal, akik 
érintettek a fürdőterület 
növeléséhez szükséges 
kisajátításokban. November 
18-án és 19-én városszerte 
lomtalanítás lesz. A 
helyszínekről a lomtalanítás 
előtt néhány nappal a sajtóban 
és a helyi kábeltelevízió 
műsorában értesítik a 
lakosságot. 

PUSZTAMÉRGES. 
Tanyafórumot szerveznek ma a 
tanyaszolgálatot ellátó 
munkatársak. Kötetlen 
beszélgetésre várják a tanyán élő 
embereket, akik megismerhetik 
a tanyagondnoki rendszer 
működését. 

SZEGED. A Bálint Sándor 
Művelődési Házban B. Gáti 
Csilla festőművész kiállítására 
várják az érdeklődőket 
november 9. és november 30. 
között. A kiállítás vasárnap és 
hétfő kivételével mindennap 
10 és 18 óra között tekinthető 
meg. A Felsővárosi Civil 
Egyesület szervezésében nyílt 
kiállítás a Szegcdi Iíjűsági 
Házban. A program az 
egyesület idei képzőművészeti 
és irodalmi ' 
rendezvénysorozatának része. 
A szentesi Szivárvány 
Művészet i Iskola tanárai és 
növendékei festményeit 
bemutató tárlat november 
19-ig tekinthető meg. 

SZÓREG. A Szóregi Művelődési 
Házban ma délután 2 órakor 
kezdődik a társastáncoktatás, 
ugyanebben az időben az 
asztalitenisz-edzés. Délután 5 
órától a csuhészakkür tart 
foglalkozást. 

TISZASZIGET. Szombaton 19 
órától ismét megrendezik a 
községben nagy 
népszerűségnek örvendő 
polgárőrbált. A rendezvény 
bevételéből a helyi 
polgárőr-egyesület működési 
költségeit tudják biztosítani. 

A vásárhelyi halőrt kirúgták, Bokor lános lemondott 

Az orvhorgászat hullámai 

Sclmcczi Tóth )ános halőr távcsővel sem ismerte 
fel, ki szabálytalankodik a Tiszán 

Pikali Sándor elnök házon belül akarta elintézni 
a do lgo t Fotó: Tésik Attila 

Folytatás az 1. oldalról 

A halör távcsővel sem ismerte fel 
a tanyának háttal ülő férfit, de 
szólt halőr társának, hogy hoz-
zon videokamerát, s rögzítették a 
szabálysértést. Amikor a horgász 
elé kerültek a parton, mesélte ké-
sőbb Selmcczi, megdöbbenve ta-
pasztalták, hogy a Dobó Ferenc 
Horgászegyesület titkára, Bokor 
János nemcsak három bottal 
horgászik, de egy méreten aluli 
süllőt is fogott, melyet nem do-
bott vissza a vízbe, hanem meg-
pucolt és elrakott. 

A halőröktől az intézkedést át-
vette a mártélyi rendőr, Selmec-
zit és társát az egyesület elnöke, 
Pikali Sándor arra utasította, 
hogy hagyják cl a helyszínt. A 
rendőr segítséget kért a vásárhe-
lyi kapitányságtól. A járőr meg-
érkezte után a titkár kicsónaká-
zott a partra, ahol azonnal be-
vonták területi és állami jegyét, s 
közölték, feljelentést tesznek el-

lene szabálysértés miatt. A Dobó 
Ferenc Horgászegyesület rendkí-
vüli vezetőségi ülésén Bokor Já-
nos lemondott minden tisztéről, 
de Selmeczi Tóth János is lét-
számfelettivé vált. Mint azt Pi-
kali Sándortól megtudtuk, a ve-
zetőség egyik tagja javasolta, 
hogy szüntessék meg az egyik 
halőri állást, ugyanis jelentős 
költséget jelent a két nyolc és egy 
négy órában foglalkoztatott halőr 
bére. A felszabadult összeget hal-
telepítésre kellene fordítani, tet-
te hozzá, majd név szerint is ja-
vasolta Selmeczi menesztését. 

- Január elsejétől nincs mun-
kám - fogalmazott a halőr, aki 
úgy gondolja, a haltelepítésre va-
ló hivatkozás csak ürügy volt, a 
háttérben a titkár lefülelése áll. -
Nem hívtak meg a vezetőségi 
ülésre, s még hivatalos értesítést 
sem kaptam az ott történtekről -
tette hozzá. 

- Két bottal horgásztam azon a 
napon - mondta Bokor János - , 

majd amikor az egyik beakadt, 
elővettem a harmadikat is, ezzel 
valóban halászati vétséget követ-
tem el. Am amikor a rendőrök 
végül is kiszólítottak, már csak 
egy bottal pecáztam. Igaz, hogy 
fogtam húszcentis halakat, ám 
ezek kősüllők voltak, melyek ek-
kor már méretesnek számítanak. 
Azokat azonban még a vízen el-
ajándékoztam, csalinak. A rend-
örök ezért nem találtak egyetlen 
halat sem a csónakomban. 

Bokor János úgy fogalmazott: 
semmiféle összefüggés sincs a 
halőr menesztése és az ö szabály-
talankodása között. Selmeczi 
Tóth János ellen a horgászoknak 
van kifogásuk, a halőr szerintük 
túl szigorú. 

A horgászegyesület vezetőségé-
nek döntése értelmében egy esz-
tendővel előrehozták a tisztújító 
közgyűlést is, melyet a tervek 
szerint jövő év elején hívnak ösz-
sze. 

KOROM ANDRÁS 

Egymást taposták tegnap az emberek a videóért 

A raktárba rontottak 
a feldühödött vásárlók 
Folytatás az 1. oldalról 

- Úgy gondoltam, hogy hatkor 
nyit a Penny, és az elsők között 
akartam lenni - magyarázta ol-
vasónk. Annak reményében, 
hogy hozzájut a szerinte reklám-
áron, 9 ezer 990 forintért kínált 
videomagnóhoz, háromnegyed 
hatkor beállt a sorba. - Akkor 
már tízen álltak előttem - mond-
ta a férfi - , de a vevők egyre csak 
jöttek és jöttek, s ahogy kivettem 
a szavaikból, sokan videomagnót 
szerettek volna vásárolni. Ezen 
nem csodálkozom, mert ugyanez 
a márkás, hatfejes videomagnó 
máshol 30-40 ezer forintba ke-
rül. 

A bolt reggel hét órakor nyitott 
ki. Akkorra már a Makkosházi 
körútig ért a sor. Olvasónk sze-
rint több mint kétszázan vártak 
bebocsátásra. 

- Sokan bevásárlókocsi nélkül 
mentek be az üzletbe, ahol egy-
mást lökdösték, taposták az em-
berek - folytatódott az „élmény-
beszámoló". - Pillanatok alatt 
zűrzavar lett úrrá a boltban, 
mert nem találták a vevők a vi-
deomagnót. Az üzletvezetőnő 
hangosan közölte, hogy nem 
jött meg az áru, mire valaki elki-
áltotta magát: ő látta, hogy szer-
dán innen vittek ki videomag-
nót, biztosan a raktárba őrzik az 
akciós árut - mesélte tovább a 
történteket olvasónk. Ekkor 
mintegy hetvenen - az eladókat 
félrelökve, akik közül az egyik 
sírógörcsöt kapott - betörtek, 
berontottak a raktárba, ahol lá-

zasan keresgéltek a dobozok kö-
zött. 

A vevők találtak is két video-
magnót. A kutakodás valószínű-
leg azért nem folytatódott to-
vább, mert híre ment, hogy ki-
hívták a rendőröket. Többen a 
raktár oldalsó ajtaján távoztak. 

M. Toronykőy Márta rendőrsé-
gi sajtószóvivő elmondta: való-
ban értesítették őket, hogy a ve-
vők betörtek a raktárba, de a hí-
vás után nem sokkal érkezett az 
újabb telefon, hogy már megol-
dották a problémát. így a rend-
őrök nem vonultak ki a helyszín-
re. 

Tbgnap a szegedi boltban senki 
sem vállalta névvel a nyilatkoza-
tot. Kérték, hogy hívjuk a köz-
pontot. Megtettük, többször is, 
de a Penny alsónémedi központ-
jában nem találtunk illetékest. A 
makkosházi üzletben úgy tud-
ták, hogy a dorozsmai és a Vízto-
rony téri Pennyben is hasonló, 
tumultuózus jelenetek játszód-
tak le. Makkosházon cáfolták, 
hogy nem kapták meg az árut. 
Videomagnóból tizenkettőt, ütve 
fúróból pedig hármat kapott a 
makkosházi üzlet. 

A sándorfalvi Csányi lánosné 
az akciós paradicsom és sör mel-
lett akciós olajat és ütve fúrót is 
szeretett volna vásárolni tegnap 
délután a Pennyben, de közölték 
vele, hogy az utóbbi két termék 
már elfogyott. Az asszony nem 
keseredett el, mert szerinte „még 
itt kapható a legnormálisabb áru 
a nagy üzletek közül". 

sz. c. sz. 

Vonat elé feküdt 
Feltehetően öngyilkossági szándékkal feküdt tegnap este hét óra kö-
rül Szegeden, a Bajai és a Szabadkai úti vasúti átjárók között a sínekre 
egy középkorú férfi. A Budapestről Szegedre tartó gyorsvonat halálra 
gázolta. A férfi kerékpárral érkezett a helyszínre. Megvárta a közeledő 
szerelvényt és ráfeküdt a sínekre. A gyorsvonat több mint egy órát állt 
a gázolás után, a rendőrségi helyszínelés ideje alatt pedig sebességkor-
látozást vezettek be az érintett szakaszon. 

Az Ady tér környéki parkolásról és forgalmirend-módosításról december elején tárgyalnak 

Kártalanítást kérnek a lakók 
Megszenvedték a könyvtárépítést az Ady tér 
környékén lakók - derült ki azon a fó-
rumon, amelyet szerdán este rendeztek a 
Szegedi Tudományegyetem decemberben 
megnyíló, impozáns épületében. 

- A szemünk láttára nőtt ki a könyvtár a föld-
ből, aminek nagyon örülünk a feleségemmel 
- mondta a lakossági fórum előtt a Batthyány 
utcában élő nyugdíjas pedagógus, Rimóczy 
Károly. A Zászló, Vitéz, Batthyány, Egyetem 
és Alföldi utcában lakókat Tóth Károly, a 
körzet önkormányzati képviselője hívta meg 
szerdán este a Szegedi Tudományegyetem 
Tanulmányi és ' Információs Központjába 
(TIK). 

- Azért jöttünk össze - mondta a képviselő 
a mintegy százötven érdeklődőnek - , hogy 
megbeszéljük, milyen változást hoz a hama-
rosan megnyíló épület- a környéken lakók éle-
tében. A fórum első részében Majó Zoltán, 
TIK fejlesztési igazgatója mutatta be a 
könyvtár építését a kezdetektől napjainkig. A 
közel 8 milliárd forintból épült 25 ezer négy-
zetméteres könyvtárban egy 179 parkolóhe-
lyes mélygarázs és egy 685 fős nagyelőadó is 
helyet kapott. A próbaüzem december 6-án, 
a nagyüzem pedig a karácsony előtti héten 
kezdődik. Az épületben naponta akár 3-4 
ezer ember is megfordulhat. Elhangzott: a 
ma még nagy zajt csapó légbefúvó berende-
zést a napokban állítják csendesebb üzem-
módra. 

A fórum résztvevőit leginkább az érdekelte, 
ki és mikor téríti meg a házaikban esett kárt. 
A Batthyány utcában lakó Földes fózsefnénál 
nem történt állapotfelmérés. Az idős hölgy 
elmesélte: amikor döngölték a földet, megre-
pedtek a falak a lakásában, szerette volna je-
lezni a problémát, de nem fogadták az építke-
zés vezetői. Többen szóltak arról, hogy sze-
rintük a nehéz gépjárművek tönkretették a 
környező utcák burkolatát, amit még a tél 
beállta előtt ki kellene javítani. Megtudtuk: a 
homok és a sóder eltömítette a csatornákat, 
ami miatt már egy kisebb eső után is bokáig 

Szép az intézmény, ám a környéken lakók megsínylették az építkezést Fotó: Schmidt Andrea 

lehet gázolni a vízben. A mélygarázs bejára-
tával szemben lakó nő szerint csökkeni fog-
nak az ingatlanárak a környéken. 

- Az én földszinti lakásom ára biztosan lej-
jebb megy a ki-bejáró autók és a kipufogógáz 
miatt - panaszolta a hölgy. Mások viszont 
úgy vélték, az impozáns épület árnyékában 
emelkedni fognak az ingatlanárak. Szó esett 
még arról, hogy a közparkot nem lehet meg-
közelíteni kerekes székkel és babakocsival, és 
hogy a főbejárattal szemben ott csúfoskodik 
a díszes kandeláberek között egy 60-80 éves 
villanypózna. 

A fórum résztvevői szerint sok gond adód-

hat abból, hogy nem tud mindenki a mély-
garázsban parkolni, így a környéken egymás 
hegyén-hátán állnak majd az autók. Majó 
Zoltán közölte, hogy a közterületi parkolás 
ügye és a forgalmi rend módosítása nem az 
egyetem, hanem a város hatáskörébe tarto-
zik. A fejlesztési igazgató ugyanakkor ígére-
tet tett arra, hogy a kártalanítási igényről tá-
jékoztatja a kivitelezőt. Tóth Károly el-
mondta, javasolni fogja a közgyűlésnek, 
hogy a Honvéd tér és Tisza Lajos körút sar-
kán egy 150 férőhelyes parkolót alakítsanak 
ki. 

SZABÓ C. SZILÁRD 

HÍREK 
ELLENORZESI 
KONFERENCIA 
Háromnapos konferencia 
kezdődött el tegnap a Forrás 
Szállóban EU-start és kihívások 
címmel. Az ötödik ellenőrzési és 
felügyeleti konferenciát 
hagyományosan a 
pénzügyi-gazdasági ellenőrök 
kht.-ja szervezte, a vendégek 
között tegnap Kovács Árpáddal, 
az egyesület és az Állami 
Számvevőszék elnökével, Járai 
Zsigmonddal, a Magyar 
Nemzeti Bank, Király László 
Györggyel, az APEH elnökével is 
találkozhattak. A konferencia 
célkitűzéseiről szólva Kovács 
Árpád sajtótájékoztatón azt 
mondta, olyan kultúrának kell 
Magyarországon kialakulnia, 
amely tudomásul veszi, hogy a 
pénzügyi ellenőrzés az ország 
fejlődését szolgálja. 

SZOCIALISTÁK A KETTŐS 
ÁLLAMPOLGÁRSÁGRÓL 
Kozma József, az MSZP szegedi 
elnöke, a külügyi bizottság 
alelnöke meghívására tegnap 
Vadai Ágnes, a szocialista párt 
országos elnökségének tagjai is 
részt vett az Együtt-gondolkodás 
fórumon. A résztvevők két órán 
át élénk eszmecserét folytattak a 
kettős állampolgárságról. A 
vendég szerint a kérdésre a jó 
válasz a kormány 
nemzetpolitikája és a külhoni 
útlevél. Elhangzott, hogy a 
létrehozandó magyar alap 
támogatásával is kifejezhetik 
szolidaritásukat a magyar 
állampolgárok. A szocialisták 
határozott állásfoglalása, hogy ez 
a népszavazási kérdés egy jogos 
igényre adott rossz válasz. Kérik 
a választókat, hogy december 
5-én menjenek el voksolni és 
szavazzanak nemmel. 


